
Zápis č. 17 z jednání Školské rady při ZŠ Chotěšov se zástupci rodičů 

jednotlivých tříd 

 

9. 5. 2018 

Přítomni: 

Členové školské rady: Daniel Rydz, Milena Brabcová, Mgr. Jaroslava Štrejlová 

Zástupci rodičů: Simona Blahútová, Tomáš Blahút, Lada Petříková 

Host: Mgr. František Halada 

 

 

Ve školním roce 2017/18 proběhlo první setkání školské rady, podpis výroční zprávy a změn 

ve školním řádu proběhl individuálně během září, po prostudování. Vše bylo zasláno 

prostřednictvím mailu.  

1. Pan ředitel Mgr. František Halada předal informaci o nových volbách do školské rady. 

Volby zástupce ze strany učitelů proběhnou v srpnu, ze strany rodičů na třídních 

aktivech v září – říjnu 2018. 

2. Pan Daniel Rydz spolu s oddílem kopané v Chotěšově přebírá od září 2018 organizaci 

McDonald´s Cupu, na naší škole budou probíhat sportovní setkání okolních škol. 

3. Paní Simona Blahútová přednesla tyto připomínky: 

- ŠD chodí málo ven – vychovatelkami ŠD bylo sděleno, že s dětmi chodí ven denně, 

vyjma dnů, kdy je nepříznivé počasí 

- krácení provozu ŠD v době pedagogických rad (4 krát za rok) je pro rodiče 

náročné – vedení školy rozhodlo, že provoz ŠD v době pedagogických rad zůstane 

nezměněn – je nutné, aby se v těchto dnech sešel celý pedagogický sbor 

- v době ŘV není ŠD v provozu – pro rodiče nepříjemné 

- začátek jednání školské rady se zástupci rodičů posunout na 16.00 – schváleno 

- jiné připomínky ani náměty pro další práci ze strany rodičů během celého 

školního roku 2017/18 nevzešly 

       4. Další plánované setkání školské rady – září 2018. 

 

 

 

V Chotěšově dne 9. 5. 2018                                                Zapsala: Mgr. Jaroslava Štrejlová 

 

 


